

Bureau International des Expositions



34 Avenue D'Iena, 75116 Paris, France

T: +33 (0) 1 45 00 38 63

F: +33 (0) 1 45 00 96 15

www.bie-paris.org

Paris, 9th March 2017

SC / N° 267

Dear Commissioner,

I am pleased to inform you that the BIE Secretariat is now accepting applications for the fifth edition of the **BIE-Cosmos Prize**, to be awarded at the Expo 2017 Astana, Kazakhstan. The theme of this next edition is "Future Energy".

The BIE-Cosmos Prize refers to a series of prizes that reward, at different Expos, not-for-profit and innovative projects from the public, directly related to the Expo themes.

The Prize aims to encourage the participation of citizens and civil society at Expos. We look forward to receiving applications from your country.

I would be grateful if you could transmit the attached information regarding this fifth edition and the application form to the relevant persons or networks in your country that may be interested in this Prize.

As indicated in the attached documents, the deadline for application is the **31st March 2017**.

I thank you in advance for your collaboration and remain at your disposal for any further information you may require.

Yours sincerely,

THE SECRETARY GENERAL

OF THE BUREAU INTERNATIONAL DES EXPOSITIONS

V.G. LOSCERTALES

Commissioners of Section
EXPO 2017 Astana

Bureau International des Expositions



34 Avenue D'Iena, 75116 Paris, France

T: +33 (0) 1 45 00 38 63

F: +33 (0) 1 45 00 96 15

www.bie-paris.org

Paris, le 9 mars 2017

SC/ N° 267

Madame la Commissaire,
Monsieur le Commissaire,

J'ai le plaisir de vous informer que le Secrétariat du BIE accepte désormais des candidatures pour la cinquième édition du **Prix BIE-Cosmos** qui sera attribué lors de l'Expo 2017 Astana Kazakhstan. Le thème de cette prochaine édition est « Energie du Futur ».

Je me permets de vous rappeler que le Prix BIE-Cosmos comprends une série de prix attribués lors des différentes expositions à des projets à but non lucratif et novateurs issus de la société civile et directement liés au thème de l'exposition.

Je vous saurais gré de bien vouloir transmettre les informations ci-jointes concernant cette cinquième édition du Prix et la procédure de candidature aux personnes et aux réseaux de votre pays qui pourraient être intéressés par ce Prix.

Comme indiqué dans les documents ci-joints, la date limite de dépôt de candidature est **le 31 mars 2017**.

En vous remerciant par avance de votre collaboration, je vous prie d'agréer, Madame la Commissaire, Monsieur le Commissaire, l'expression de mes sentiments distingués.

LE SECRETAIRE GENERAL
DU BUREAU INTERNATIONAL DES EXPOSITIONS

V.G. LOSCERTALES

Commissaires de Section
EXPO 2017 Astana